
7

東華三院賽馬會復康中心
TWGHs Jockey Club Rehabilitation Complex 

東華三院大生地產發展有限公司The Grand Oasis共享工作空間
TWGHs Tai Sang Land Development Limited The Grand Oasis 
Co-working Space

中聯辦新界工作部宣教處處長鄭于樺先生（前排左六）、香港科技大學副校長（大學拓展）汪揚教授（前排左五）、香港
科技大學土木工程系系主任兼講座教授張利民教授（第二排左五）、其他嘉賓及本院學生合照。
A group photo of Mr. CHENG Yuhua (front row, left 6), Division Chief of the New Territories Sub-Office Department of 
Publicity of the Liaison Office of the Central People's Government (LOCPG) in the HKSAR, Professor WANG Yang 
(front row, left 5), Vice-President for Institutional Advancement, HKUST, Professor Zhang Limin (second row, left 5), 
Head and Chair Professor of Department of Civil and Environmental Engineering, HKUST, guests and TWGHs 
students

香港社聯學院黃寶琦博士（右一）教授
DISC的相關知識和應用技巧。
Dr. Joseph WONG (right 1) from the 
Hong Kong Council of Social Service 
Institute was teaching DISC knowledge 
and application skills. 

穎匙培訓顧問有限公司首席顧問程林淑穎女士（前排左四）與本院校長及副校長合照。
A group photo of Ms. Pinky LAM (front row, left 4), Principal Consultant of Wings Training Consultancy Limited, 
TWGHs principals and vice-principals

東華三院樂情軒（精神健康教育及
推廣服務中心）外展流動車
Mobile Van of TWGHs Lok Ching Community 
Mental Health Education and Promotion 
Service Centre

SERVICE FOCUS
服務焦點 21-27.1

惠州學院「東華移動教室」
“Tung Wah Mobile Classroom” 
for Huizhou University 
東華三院賽馬會社區復康學院以「訪尋需要」為主題，安排惠州學院32名社工系師生

走訪本院多個社會服務單位，了解本院推行社會服務以回應大眾所需。

Under the theme of “Finding the NEEDS”, TWGHs Jockey Club Academy for Community 

Rehabilitation made arrangements for 32 social work teachers and students from 

Huizhou University to visit a number of community service units of TWGHs, so as to 

understand how TWGHs runs its community services in response to public needs.

SERVICE FOCUS
服務焦點 27.1

香港科技大學張利民航天教育講座
Seminar on Aerospace Education by 
Prof. ZHANG Limin of 
Hong Kong University of 
Science and Technology (HKUST)
本院屬下中學超過150位學生參與講座，加深對土木工程學科的認識。

Over 150 TWGHs secondary students attended the seminar to deepen their 

understanding of the civil engineering as a profession.

SERVICE FOCUS
服務焦點 19.1

運用DISC行為模式應對
人事管理衝突工作坊
DISC Model Workshop for 
Managing Workplace Conflicts 
為助學校管理層有效處理校園常見糾紛，本院教職員聯絡辦公室邀請香港社聯學院黃寶琦博士擔任導師，

教授本院屬下校長運用DISC行為模式工具以預防、管理和解決衝突。

To assist school leaders in handling school disputes effectively, Dr. Joseph WONG from the Hong Kong 

Council of Social Service Institute was invited to be our trainer by the School Staff Relations Office of TWGHs, 

sharing with principals of the Group’s affiliated schools how to adopt the DISC model to prevent, manage, 

and resolve conflicts.

SERVICE FOCUS
服務焦點 2.2

培養成長型思維管理工作坊
Nurturing a Growth Mindset in 
Management Thinking
為推動校園正向工作文化，建立和諧尊重的工作環境，本院舉辦工作坊，30位

中小學、幼稚園及特殊學校校長及副校長參與，以加強正向溝通技巧。

To promote a positive work culture in schools, and establish a harmonious and 

respectful work environment, the Workshop was held by the Group for 30 principals 

and vice-principals of our secondary and primary schools, kindergartens, and special 

schools, aiming to assist them to upgrade their positive communication skills.


